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§ 55 Dnr 2013/KS 0358 001 

Svar på motion om att tiden är mogen för ett 

verkligt skolmatslyft 

Kommunfullmäktiges beslut 

- Motionen anses besvarad. 

Reservation 

Marie Åkesdotter (MP) reserverar sig för Miljöpartiets tjänstgörande 

ledamöters räkning (bilaga). 

 

Beskrivning av ärendet 

Miljöpartiet har lämnat in en motion om att tiden är mogen för ett verkligt 

skolmatslyft. I motionen föreslås:  

– att maten lagas ifrån grunden av utbildade kockar i tillagningsköken. 

– att arbeta utifrån SMART-mat-koncept - välja miljösmarta alternativ och 

utveckla strategier för miljön och klimatet. 

– att attraktiva vällagade vegetariska måltider finns varje dag. 

– att ombesörja att köksperonalen har utbildning i vegetarisk matlagning. 

– att minska tillsatser och kemikaler i skolmaten (genom mer ekologiska 

livsmedel och lagad mat ifrån grunden). 

–att all skolmat som slängs samlas upp och går till biogasproduktion. 

 

Motionen remitterades till barn- och utbildningsnämnden samt 

upphandlingsenheten vid konsult- och servicekontoret. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande besvarar motionen i ett 

ordförandeutlåtande och nämnden föreslår att motionen ska anses besvarad. 

En komplettering till barn- och utbildningsnämndens svar vad gäller 

matavfall har lämnats av samhällsbyggnadsförvaltningen. Miljö- och 

samhällsbyggnadsutskottet behandlade ärendet den 11 mars 2015. 

 

Upphandlingsenheten vid konsult- och servicekontoret besvarar de 

upphandlingsrelaterade delarna av motionen och föreslår att motionen ska 
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anses besvarad. 

 

Ärendet bereddes vid kommunledningsutskottets sammanträde den 12 mars 

2015. Kommunstyrelsen behandlade ärendet vid kommunstyrelsens 

sammanträde den 24 mars 2015. Kommunledningsutskottet och 

kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 

 

Kommunfullmäktige skulle ta upp ärendet för behandling på mötet den 16 

april 2015 men bordlade då ärendet på grund av tidsbrist. 

Yttrande 

Anki Svensson (M), Lilian Nylinder (MP), Anna Steele (FP), Jannice 

Rockstroh (S), Marie Åkesdotter (MP) och Ulrica Riis-Pedersen (C) yttrar sig. 

Yrkande 

Anki Svensson (M), Anna Steele (FP) och Ulrica Riis-Pedersen (C) yrkar bifall 

till kommunstyrelsens förslag. 

 

Lilian Nylinder (MP) och Marie Åkesdotter (MP) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer proposition på yrkande att bifalla motionen. 

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Bilagor 
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